
NOS ESPACES POUR
VOS ÉVÉNEMENTS

OUR SPACES FOR OUR
EVENTS





SALON EAUX-VIVES
Eaux-Vives lounge

Located on the ground floor, the neoclassical decor of the Eaux-Vives lounge is the ideal setting for your
lunches, dinners or business seminars. Bathed in light, it can accommodate from 10 to 40 people, depending
on configuration. 

Situé au rez-de-chaussée, le décor néoclassique du Salon Eaux-Vives est le cadre idéal pour vos déjeuners,
dîners ou séminaires d’entreprise. Baigné de lumière, il peut accueillir de 10 à 40 personnes, selon la
configuration.

Surface : 64m2
Area : 688 sq ft

COCKTAIL
COCKTAIL

40 personnes
40 guests

THÉÂTRE
THEATER

40 personnes
40 guests

EN U

20 personnes

U-SHAPE

20 guests

CABARET
CABARET

40 personnes
40 guests

BLOC
BLOCK

22 personnes
22 guests



CABARET

SALON ROUSSEAU A
Rousseau A lounge

Located on the 1st floor, this is the hotel's most spacious and most luminous conference room, with a light-filled
surface area of 2981 sq ft. Perfect for meetings, conferences, lunches or dinners, the Rousseau meeting room
can be divided into two distinct areas, each with a surface area of 1399 sq ft (Rousseau A) and 1582 sq ft
(Rousseau B). The Rousseau lounge also features a large fireplace and access to a shaded terrace (located on
the same floor).

Située au premier étage, c’est la plus spacieuse et la plus lumineuse salle de conférence, avec une surface
éclairée de 277m2. Parfait pour des réunions, conférences, déjeuners ou dîners, le Salon Rousseau peut-être
divisé en deux salles distinctes (Rousseau A - 130m2 et Rousseau B - 147m2). Cette salle dispose d’un accès
direct à notre terrasse extérieure.

Surface Rousseau A : 130m2
Rousseau A area : 1399 sq ft

COCKTAIL
COCKTAIL

100 personnes
100 guests

THÉÂTRE
THEATER

80 personnes
80 guests

CABARET

40 personnes
40 guests

EN U

30 personnes

U-SHAPE

30 guests

BLOC
BLOCK

27 personnes
27 guests

DÎNER
DINNER

90 personnes
90 guests



SALON ROUSSEAU B
Rousseau B lounge

Surface Rousseau B : 147m2
Rousseau B area : 1582 sq ft

COCKTAIL
COCKTAIL

110 personnes
110 guests

THÉÂTRE
THEATER

80 personnes
80 guests

CABARET
CABARET

40 personnes
40 guests

EN U

30 personnes

U-SHAPE

30 guests

BLOC
BLOCK

27 personnes
27 guests

DÎNER
DINNER

90 personnes
90 guests

Located on the 1st floor, this is the hotel's most spacious and most luminous conference room, with a light-filled
surface area of 2981 sq ft. Perfect for meetings, conferences, lunches or dinners, the Rousseau meeting room
can be divided into two distinct areas, each with a surface area of 1399 sq ft (Rousseau A) and 1582 sq ft
(Rousseau B). The Rousseau lounge also features a large fireplace and access to a shaded terrace (located on
the same floor).

Située au premier étage, c’est la plus spacieuse et la plus lumineuse salle de conférence, avec une surface
éclairée de 277m2. Parfait pour des réunions, conférences, déjeuners ou dîners, le Salon Rousseau peut-être
divisé en deux salles distinctes (Rousseau A - 130m2 et Rousseau B - 147m2). Cette salle dispose d’un accès
direct à notre terrasse extérieure.



SALON ROUSSEAU (A+B)
Rousseau A+B lounge

Surface Rousseau A+B : 277m2
Rousseau A+B area : 2981 sq ft

COCKTAIL
COCKTAIL

220 personnes
220 guests

THÉÂTRE
THEATER

230 personnes
230 guests

CABARET
CABARET

112 personnes
112 guests

EN U

60 personnes

U-SHAPE

60 guests

BLOC
BLOCK

60 personnes
60 guests

DÎNER
DINNER

180 personnes
180 guests

Located on the 1st floor, this is the hotel's most spacious and most luminous conference room, with a light-filled
surface area of 2981 sq ft. Perfect for meetings, conferences, lunches or dinners, the Rousseau meeting room
can be divided into two distinct areas, each with a surface area of 1399 sq ft (Rousseau A) and 1582 sq ft
(Rousseau B). The Rousseau lounge also features a large fireplace and access to a shaded terrace (located on
the same floor).

Située au premier étage, c’est la plus spacieuse et la plus lumineuse salle de conférence, avec une surface
éclairée de 277m2. Parfait pour des réunions, conférences, déjeuners ou dîners, le Salon Rousseau peut-être
divisé en deux salles distinctes (Rousseau A - 130m2 et Rousseau B - 147m2). Cette salle dispose d’un accès
direct à notre terrasse extérieure.



SALON VOLTAIRE A
Voltaire A lounge

The two Voltaire lounges are located on the 1st floor of the hotel, with direct access to the Salon Rousseau.
Perfect for your business meetings, they each have a surface area of 1184 sq ft. The two spaces have access to a
patio terrace (on the same floor).

Nos deux salles de conférence Voltaire sont situées au premier étage de l’hôtel, avec un accès direct au Salon
Rousseau. Parfaites pour vos réunions professionnelles, elles ont une surface complète de 110m2. Les deux
espaces ont également un accès direct à notre terrasse extérieure

Surface Voltaire A : 55m2
Voltaire A area : 592 sq ft

COCKTAIL
COCKTAIL

20 personnes
20 guests

THÉÂTRE
THEATER

30 personnes
30 guests

EN U

15 personnes

U-SHAPE

15 guests

CABARET

30 personnes
30 guests

BLOC
BLOCK

20 personnes
20 guests

CABARET



SALON VOLTAIRE B
Voltaire B lounge

The two Voltaire lounges are located on the 1st floor of the hotel, with direct access to the Salon Rousseau.
Perfect for your business meetings, they each have a surface area of 1184 sq ft. The two spaces have access to a
patio terrace (on the same floor).

Nos deux salles de conférence Voltaire sont situées au premier étage de l’hôtel, avec un accès direct au Salon
Rousseau. Parfaites pour vos réunions professionnelles, elles ont une surface complète de 110m2. Les deux
espaces ont également un accès direct à notre terrasse extérieure.

Surface Voltaire B : 55m2
Voltaire B area : 592 sq ft

THÉÂTRE
THEATER

30 personnes
30 guests

EN U

15 personnes

U-SHAPE

15 guests

BLOC
BLOCK

20 personnes
20 guests

COCKTAIL
COCKTAIL

20 personnes
20 guests

CABARET
CABARET

30 personnes
30 guests



SALON VOLTAIRE (A+B)
Voltaire A+B lounge

The two Voltaire lounges are located on the 1st floor of the hotel, with direct access to the Salon Rousseau.
Perfect for your business meetings, they each have a surface area of 1184 sq ft. The two spaces have access to a
patio terrace (on the same floor).

Nos deux salles de conférence Voltaire sont situées au premier étage de l’hôtel, avec un accès direct au Salon
Rousseau. Parfaites pour vos réunions professionnelles, elles ont une surface complète de 110m2. Les deux
espaces ont également un accès direct à notre terrasse extérieure.

Surface Voltaire A+B : 110m2
Voltaire A+B area : 1184 sq ft

COCKTAIL
COCKTAIL

50 personnes
50 guests

THÉÂTRE
THEATER

60 personnes
60 guests

EN U

30 personnes

U-SHAPE

30 guests

CABARET

30 personnes
30 guests

BLOC
BLOCK

30 personnes
30 guests

CABARET



L’APARTÉ
L’Aparté

Armel Bedouet and his team look forward to welcoming you at lunchtime and dinner to discover our new
menus in a modern and elegant setting. Geneva's gourmet restaurant L'Aparté at the Hôtel Royal is one of the
best places to eat in the city center.

Armel Bedouet et sa brigade se réjouissent de vous accueillir dès le déjeuner pour vous faire découvrir les
nouveaux menus dans un cadre moderne et élégant. Le restaurant gastronomique genevois L'Aparté de l'Hôtel
Royal est l'un des lieux incontournables pour manger au centre-ville.

Capacité : jusqu’à 30 personnes
Capacity : until 30 persons

1 étoile Michelin depuis 2020 18/20 au Gault&Millau en 2026
1 Michelin star since 2020 Rated 18/20 by Gault&Millau in 2026

18





SALON NOLITA
Nolita lounge

COCKTAIL
COCKTAIL

50 personnes
50 guests

THÉÂTRE
THEATER

50 personnes
50 guests

CABARET
CABARET

20 personnes
20 guests

BLOC
BLOCK

20 personnes
20 guests

Located on the first floor, Nolita lounge has a surface area of 70m2. Surprise your guests and organize

your event in a relaxed, arty atmosphere. We offer personalized service, state-of-the-art technology

and a real sense of hospitality.

Situé au rez-de-chaussée, le Salon Nolita a une surface de 70m2. Surprenez vos hôtes et organisez

votre événement dans une ambiance Arty et décontractée. Nous vous offrons un service

personnalisé, des technologies de pointe et un réel sens de l’hospitalité.



SALON SAUSALITO
Sausalito lounge

COCKTAIL
COCKTAIL

120 personnes
120 guests

THÉÂTRE
THEATER

100 personnes
100 guests

EN U

30 personnes

U-SHAPE

30 guests

CABARET
CABARET

30 personnes
30 guests

BLOC
BLOCK

36 personnes
36 guests

Located on the second floor, Sausalito lounge has a surface area of 135m2. Equipped with a lobby, enjoy

a large, bright space for your coffee breaks. Benefit from personalized service, state-of-the-art

technology and a large sense of hospitality.

Situé au premier étage, le Salon Sausalito a une surface de 135m2. Doté d’un lobby, profitez d’un grand

espace lumineux de 60m2 pour vos pauses café. Bénéficiez d’un service personnalisé, de technologies

de pointe et d’un grand sens de l’hospitalité. 



TERRASSE HÔTEL JADE
Hotel Jade terrace  

Located just a few steps from Hôtel N'vY, Hôtel Jade boasts a vast terrace seating up to 35 people for

your coffee break or lunch. Enjoy a relaxing moment in a green setting in the heart of Geneva.

Situé à quelques pas de l’Hôtel N’vY, l’Hôtel Jade possède une vaste terrasse pouvant accueillir jusqu’à 35

personnes pour votre pause café ou déjeuner. Profitez d’un moment relaxant dans un écrin de

verdure en plein Genève.





RESTAURANT EDELWEISS
Edelweiss restaurant

Edelweiss Restaurant, located in downtown Geneva, invites you to enjoy an authentic Swiss culinary experience
in a newly modernized setting. Savor cheese fondues, traditional raclettes, and other typical Swiss dishes, all
prepared with high-quality local ingredients certified by the GRTA label.

Every evening, immerse yourself in a warm and lively atmosphere enhanced by a yodeler’s performance. Our
air-conditioned venue can accommodate up to 200 guests, making it ideal for banquets and events. Open
from Tuesday to Saturday from 6:00 PM, and for lunch upon request, Edelweiss Restaurant is the perfect place
for an unforgettable moment in the heart of Geneva.

Le Restaurant Edelweiss, situé au centre-ville de Genève, vous invite à une expérience culinaire Suisse
authentique dans un décor récemment modernisé. Savourez des fondues au fromage, des raclettes
traditionnelles et d’autres plats typiques suisses, préparés avec des produits locaux de qualité labellisés GRTA. 

Chaque soir, laissez-vous envoûter par l'ambiance chaleureuse animée par un yodleur. Notre établissement
climatisé peut accueillir jusqu'à 200 convives, idéal pour vos banquets et événements. Ouvert du mardi au
samedi dès 18h00, et le midi uniquement sur demande, le Restaurant Edelweiss est l'endroit parfait pour un
moment inoubliable au cœur de Genève.





HÔTEL KIPLING
Hotel Kipling

Our small meeting room is ideal for 2 to 8 people and offers bright (natural light), intimate space that can be
reserved either by the hour or for the day.
With its impressive table, the function room (18m2) at the Hotel Kipling inspires you to work, engage or just
relax.
We can arrange a wide range of additional services, from providing an additional paperboard to organising a
coffee break. Just let us know what you require!

Notre petite salle de réunion est idéale pour 2 à 8 personnes, elle offre un espace lumineux (lumière naturelle)
et intime qui peut être réservé à l'heure ou à la journée.
Avec sa grande table centrale, la salle de réunion (18m2) de l'Hôtel Kipling est propice au travail et à la
créativité.
Nous proposons des services additionnels, allant de la mise à disposition de matériel spécifique à l'organisation
d'une pause café/déjeuner. Faites nous part de vos besoins !


